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Til lovforslag nr. L 177. Betænkning afgivet af Skatteudvalget den 22. maj 1991 

B e t æ n k n i n g  

over 

F o r s l a g  t i l  l o v  o m  æ n d r i n g  a f  l o v  o m  s t e m p e l a f g i f t  
(Stempelfrihed ved flytning af statsgaranterede studielån) 

[af Frank Jensen (S) m.fl.] 

Udvalget har behandlet lovforslaget i en 
række møder. 

Skatteministeren har ønsket at præcisere, at 
statsgaranterede studielån, der optages til ind- 
frielse af sådanne lån, men optages med et stør- 
re beløb end svarende til det indfriede (med til- 
læg af renter og omkostninger omfattet af ga- 

rantien) er stempelpligtige efter de almindelige 
regler for det overskydende beløb. 

Udvalget har tilsluttet sig skatteministerens 
præcisering. 

Herefter indstiller udvalget lovforslaget til 
vedtagelse uændret. 
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Stavad (S) Ove Fich (S) Jes Lunde (SF) Jens Thoft (SF) Bente Juncker (CD) 

Aagaard (KF) Pernille Sams (KF) Peter Brixtofte (V) nfmd. Svend Heiselberg (V) 
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